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Rada Miejska w Lipsku 
Rada Miejska w Lipsku 

Protokół nr XXIX/2020 

XXIX Sesja w dniu 25 listopada 2020  

Obrady rozpoczęto 25 listopada 2020 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:37 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Barański 

2. Mirosława Urszula Jabłońska 

3. Cezary Krukowski 

4. Marcin Lenart 

5. Jan Zbigniew Łepecki 

6. Andrzej Łyjak 

7. Roman Madejski 

8. Włodzimierz Marian Marek 

9. Włodzimierz Adam Misiak 

10. Andrzej Nowak 

11. Michał Hubert Patyk 

12. Iwona Bożena Przepiórka 

13. Łukasz Sajdak 

14. Marian Szymczyk 

15. Witold Józef Wypchło 

 

Udział w sesji wzięli: 

Jacek Wielorański – Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko 

Anna Woźniak – Skarbnik Miasta i Gminy Lipsko 

Artur Dygas – Sekretarz Miasta i Gminy Lipsko 

Grzegorz Kusio - Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Środowiska i Mienia 

Komunalnego 

Wojciech Krasiński - Inspektor ds. zarządzania kryzysowego, ochrony ludności i spraw 

obywatelskich 

1. Otwarcie obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart otworzył obrady XXIX sesji Rady 

Miejskiej w Lipsku i powitał wszystkich zgromadzonych. 

2. Stwierdzenie kworum. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart, na podstawie listy obecności, 

stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
Zmiana porządku obrad poprzez usunięcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia porządku obrad ze zmianami.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, 

Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold 

Józef Wypchło 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Łyjak, Roman Madejski 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr XXVIII/2020 z sesji w dniu 26 października 2020r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia Protokołu Nr XXVIII/2020 z sesji w dniu 26 października 2020r.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Marcin Lenart, Jan Zbigniew Łepecki, 

Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert 

Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Cezary Krukowski 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Łyjak, Roman Madejski 

Protokół Nr XXVIII/2020 z sesji w dniu 26 października 2020r. przyjęto większością głosów. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Lipsku na temat oświadczeń 

majątkowych za 2019r. złożonych przez Radnych Rady Miejskiej w Lipsku 
Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił informację przeprowadzonej przez niego analizy 

oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miejskiej w Lipsku. Informacja jest załącznikiem do 

niniejszego protokołu.  

6. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Lipsko na temat oświadczeń majątkowych 

złożonych przez osoby obowiązane do ich złożenia za 2019r. 
Burmistrz Miasta i  Gminy Lipsko przedstawił informację na temat przeprowadzonej przez 

niego analizy oświadczeń majątkowych Skarbnika, Sekretarza, Kierowników Referatów 

Urzędu Miasta i Gminy Lipsko, osób wydających decyzje administracyjne w imieniu 

burmistrza oraz Kierowników jednostek organizacyjnych Miasta i Gminy Lipsko. Informacja 

jest załącznikiem do niniejszego protokołu. 

7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Miasta i Gminy Lipsko, kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz przebiegu realizacji wykonania planu 

finansowego Lipskiego Centrum Kultury i Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Lipsku za I półrocze 2020r. 

Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko przedstawił najważniejsze kwestie w 

sprawie wykonania budżetu z I półrocze 2020r. Informacja jest załącznikiem do niniejszego 

protokołu. 

b) wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej - zapoznanie z treścią Uchwały Nr 

Ra.288.2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z 

dnia 24 września 2020r. w sprawie opinii o przedłożonej przez Burmistrza Miasta i 

Gminy Lipsko informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2020r., 
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kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej, a także o przebiegu realizacji 

planów finansowych SPZPOZ i instytucji kultury. 

Marcin Lenart, Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku odczytał zebranym treść Uchwały 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 24 września 

2020r. w sprawie opinii o przedłożonej przez Burmistrza Miasta i Gminy Lipsko informacji o 

przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2020r., kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej, a także o przebiegu realizacji planów finansowych SPZPOZ i instytucji kultury. 

Uchwała Składu Orzekającego RIO jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

8. Informacja o realizacji zadań finansowanych w ramach funduszu sołeckiego w I 

półroczu 2020r. 
Wojciech Krasiński, Inspektor ds. zarządzania kryzysowego, ochrony ludności i spraw 

obywatelskich powiedział, że przedsięwzięcia z funduszu sołeckiego są  realizowane już od 

pięciu lat. W tym roku zaplanowano 31 zadań, na dzień 30 czerwca zrealizowano siedem z 

nich. Całość kwoty przewidziana do realizacji to ponad 400 tys. zł., na dzień 30 czerwca 

poniesiono wydatki na 40% tej kwoty. Do tego dnia wyremontowano świetlice wiejskie w 

Krępie Kościelnej i Katarzynowie, doposażono świetlice wiejską w Józefowie, 

zmodernizowano oświetlenie uliczne we Władysławowie, rozpoczęto remont świetlicy 

wiejskiej w Lipie Miklas, itd. Pomimo pandemii uda się dokończyć wszystkie prace. 

Szczegółowa informacja wraz z zakresem prac jest załącznikiem do niniejszego protokołu. 

Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko dodał, że fundusz sołecki poprawia 

infrastrukturę sołectw, aktywizuje mieszkańców, mamy wpływ na co wydawane są środki z 

budżetu. W latach kolejnych będziemy  powoli zmieniać sposób  wydatkowania środków z 

funduszu sołeckiego. Tam gdzie nie ma konieczności nie będziemy wydawali pieniędzy „na 

siłę”, lepiej przesunąć te środki na inne inwestycje, drogi , kanalizacja itp.  

Cezary Krukowski, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zauważył, że nowe chodniki są 

dewastowane przez  mieszkańców. Stają na nich samochody. Chodniki są ubrudzone olejem. 

Zaapelował do zebranych o zwracanie mieszkańcom uwagi na tę kwestię. 

Burmistrz powiedział , że to przykre że mieszkańcy nie szanują chodników. Dodał, ze nie 

wolno na nich parkować autami. Powiedział, że nie chcemy karać mieszkańców, ale jeśli taka 

sytuacja nadal będzie miała miejsce to policja będzie upominać, a w ostateczności dawać 

mandaty. Zaapelował by szanować nasze wspólne mienie.  

Włodzimierz Marian Marek, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zgodził się z Burmistrzem w 

kwestii funduszu sołeckiego, poparł by nie wydawać pieniędzy na rzeczy niepotrzebne. 

Radny przypomniał, że był przeciwny funduszowi sołeckiemu, jego zdaniem powinno się 

budować rzeczy naprawdę  potrzebne mieszkańcom.  

Jacek Wielorański zaproponował by w momencie, gdy będzie taka możliwość Radni 

pojechali i zobaczyli jak zostały wydatkowane fundusze ze środków sołeckich. Jak wyglądają 

budynki chociażby świetlic teraz a jak wyglądały kiedyś. Dodał, ze trzeba się zastanowić jak 

często remontowane budynki będą użytkowane. Trzeba remontować te budynki, które komuś 

służą. Trzeba zastanowić się nad racjonalnym wydaniem funduszu. Jeśli środki nie zostaną 

wykorzystane to wracają do budżetu i można je wykorzystać na coś innego, np. na inwestycje. 

Mirosława Urszula Jabłońska, Radna Rady Miejskiej w Lipsku również zwróciła uwagę na 

dewastowanie nowopowstałych chodników dodając, że zwracanie uwagi nie przynosi 

żadnych rezultatów i konieczne jest poszukanie innych rozwiązań. 

Andrzej Barański, Radny Rady Miejskiej w Lipsku powiedział, że fundusz sołecki jest bardzo 

potrzebny, stare budynki pięknieją, mieszkańcy mają się gdzie spotykać, mieszkańcom 

terenów wiejskich jest to potrzebne, powstają także nowe wiaty przystankowe, chodniki. 

Trzeba poddać analizie realizowane inwestycje. 
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9. Podjęcie uchwał: 

a) Uchwała Nr XXIX/159/2020 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta na rok 

2021 dla ustalenia podatku rolnego 
Jacek Wielorański Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko powiedział, że średnia cena skupu żyta 

za okres 11 kwartałów to 58 zł za 1 dt  my proponujemy kwotę 51 zł za1 dt w celu ustalenia 

wymiaru podatku rolnego. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXIX/159/2020 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta na rok 2021 dla 

ustalenia podatku rolnego.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, 

Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold 

Józef Wypchło 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Łyjak, Roman Madejski 

Uchwała Nr XXIX/159/2020 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta na rok 2021 dla 

ustalenia podatku rolnego został przyjęta jednogłośnie. 

b) Uchwała Nr XXIX/160/2020 w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości 
Jacek Wielorański powiedział, że wzrosła stawka ministra, jak co roku, wzrosła o 4%. Jest 

propozycja by nasze podatki też podnieść o 4% 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXIX/160/2020 w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, 

Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold 

Józef Wypchło 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Łyjak, Roman Madejski 

Uchwała Nr XXIX/160/2020 w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości.  

c) Uchwała Nr XXIX/161/2020 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych 
Jacek Wielorański wyjaśnił, że sytuacja jest podobna jak w przypadku innych podatków też 

zwiększenie o 4%. 

Włodzimierz Marian Marek, Radny Rady Miejskiej w Lipsku złożył wniosek formalny o 

obniżenie składek powyższej uchwały w paragrafie 1 pkt 2, 4 i 7 o 2%.  

Głosowano w sprawie: 
wniosku formalnego radnego Włodzimierza Marka w sprawie zmiany treści Uchwała Nr 

XXIX/161/2020 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.  

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Jan Zbigniew Łepecki, Włodzimierz Marian 

Marek, Michał Hubert Patyk, Witold Józef Wypchło 

PRZECIW (3) 

Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Marian Szymczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Łyjak, Roman Madejski 

Radny Cezary Krukowski zgłosił wątpliwość w związku z wynikami głosowania, podobnie 

Radny Michał Patyk, Radny Włodzimierz Marek zaproponował reasumpcje głosowania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził reasumpcję głosowania w sprawie wniosku 

formalnego Radnego Włodzimierza Marka. 

Głosowano w sprawie: 
reasumpcji głosowania w sprawie wniosku formalnego radnego Włodzimierza Marka w 

sprawie zmiany treści Uchwały Nr XXIX/161/2020 w sprawie ustalenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych.  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Jan Zbigniew Łepecki, Włodzimierz Marian Marek, Witold 

Józef Wypchło 

PRZECIW (8) 

Andrzej Barański, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, 

Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Włodzimierz Adam Misiak 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Łyjak, Roman Madejski 

Wniosek formalny został odrzucony większością głosów. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała Nr XXIX/161/2020 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych.  

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Marian Szymczyk 

PRZECIW (2) 

Włodzimierz Marian Marek, Łukasz Sajdak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jan Zbigniew Łepecki, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Łyjak, Roman Madejski 

Uchwała Nr XXIX/161/2020 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków 
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transportowych została przyjęta większością głosów.  

d) Uchwała Nr XXIX/162/2020 w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy 

Miasta i Gminy Lipsko z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i wolontariacie (t.j. Dz. U. z 2020 r. poz. 1057) na rok 2021. 
Artur Dygas zabrał głos i wytłumaczył zebranym przesłanki do podjęcia powyższej uchwały. 

Obowiązek na gminy nakłada ustawa o działalności pożytku publicznego i wolontariacie. 

Uchwała była konsultowana z organizacjami pozarządowymi. Program służy temu by 

wypracować ramy współpracy z organizacjami pozarządowymi. Zabezpieczana jest część 

środków finansowych, która jest przekazywana w formie dotacji w trybie konkursowym tym 

organizacjom na realizację zadań publicznych. W tym roku nie wpłynął po konsultacjach 

żaden wniosek o zmianę programu. W ramach programu przewidziano wydatki w wysokości 

25 tys. zł. Pieniądze są rozliczane i kontrolowane. Nasze kontrole pokazują, że organizacje 

wydatkują pieniądze odpowiedzialnie i zgodnie z przeznaczeniem. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXIX/162/2020 w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Miasta i 

Gminy Lipsko z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie (t.j. 

Dz. U. z 2020 r. poz. 1057) na rok 2021. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, 

Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold 

Józef Wypchło 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Łyjak, Roman Madejski 

Uchwała Nr XXIX/162/2020 w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Miasta i 

Gminy Lipsko z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie (t.j. 

Dz. U. z 2020 r. poz. 1057) na rok 2021 została przyjęta jednogłośnie. 

e) Uchwała Nr XXIX/163/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Walentynów 
Grzegorz Kusio wyjaśnił, że proponowana uchwała  dotyczy dzierżawy posesji gdzie kiedyś 

znajdował się skup złomu w Daniszowie. Połowa tej działki jest własnością firmy T-Trans, a 

połowa należy do gminy i firma t-Trans ją dzierżawi. Dzierżawa wygasa a firma chce ten 

teren użytkować. Prośba do Państwa radnych o wyrażenie zgody na przedłużenie dzierżawy. 

Firma doprowadziła budynki, które były w fatalnym stanie do stanu używalności.  

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXIX/163/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Walentynów.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, 

Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold 
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Józef Wypchło 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Łyjak, Roman Madejski 

Uchwała Nr XXIX/163/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Walentynów została przyjęta 

jednogłośnie. 

f) Uchwała Nr XXIX/164/2020 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej 

Miasta i Gminy Lipsko na rok 2020 Nr XVIII/99/2019 z dnia 16 grudnia 2019 roku 
Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko omówił najważniejsze zmiany w 

budżecie z 2020r. Powiedział, że w dochodach bieżących wprowadzono środki z Funduszu 

Pracy na realizację ,,Programu asystent rodziny na rok 2020” w kwocie 1.700zł. W 

dochodach majątkowych wprowadzono środki z tytułu refundacji wydatków poniesionych na 

realizację zadania inwestycyjnego pn.,, Budowa kanalizacji sanitarnej w ramach aglomeracji 

Lipsko” w kwocie 103.394zł. W  wydatkach budżetowych zwiększono kwotę środków 

bieżących na utrzymanie dróg gminnych o kwotę 5.000zł. Ponadto w związku z 

przewidywanym nie wykonaniem dochodów z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, w celu zachowania prawidłowości funkcjonowania systemu gospodarowania 

odpadami  zwiększono udział środków własnych gminy o kwotę  103.394zł.  Powiedział, że 

są osoby, które niestety nie płacą za odpady  ponadto zmniejsza się liczba mieszkańców. 

Wprowadzono nowe zadanie inwestycyjne pn. ,,Zakup serwera na potrzeby Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipsku” w kwocie 15.000zł.   

Włodzimierz Marian Marek zapytał jaki procent mieszkańców nie dokonuje opłat za odpady. 

Anna Woźniak, Skarbnik Miasta i Gminy Lipsko odpowiedziała, że zaległości są na około 

100 tys. zł. Środki, które są zabezpieczone w umowie ze spółką wystarczyły do listopada 

2020 i na grudzień nie ma pieniędzy. Trzeba aneksować tę umowę. 

Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko dodał, że staramy się uszczelnić system. 

Wystąpiliśmy z prośbą do gminy Świdnik, która posiada specjalne oprogramowanie 

pozwalające na  analizę systemu odbierania odpadów. Otrzymamy go bezpłatnie. Powiedział, 

że zostaną podniesione ceny na składowiskach w Radomiu, Regionalne Składowiska 

Odpadów podniosą ceny o ok. 10% więc na sesji budżetowej będziemy dyskutować o 

odbiorze odpadów, które będą droższe. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXIX/164/2020 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Miasta 

i Gminy Lipsko na rok 2020 Nr XVIII/99/2019 z dnia 16 grudnia 2019 roku.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, 

Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold 

Józef Wypchło 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Łyjak, Roman Madejski 

Uchwała Nr XXIX/164/2020 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Miasta 

i Gminy Lipsko na rok 2020 Nr XVIII/99/2019 z dnia 16 grudnia 2019 roku została przyjęta 

jednogłośnie. 

10. Sprawy różne. 
Cezary Krukowski, Radny Rady Miejskiej w Lipsku przypominał, że kilka miesięcy temu na 

spotkaniu z mieszkańcami w Lipie Miklas Burmistrz przeprowadził rozmowę z Panem 
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Ryszardem Przydatkiem w sprawie wykonania wykopu na jego posesji, by woda odpływała 

od przepustu. Kiedy ta inwestycja będzie sfinalizowana? Zapytał też czy w przyszłorocznym 

budżecie będzie zawarta inwestycja dobudowania część chodnika w kierunku Sewerynowa?  

Jan Zbigniew Łepecki, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zapytał o możliwość odbioru folii 

rolniczych po nawozach. 

Andrzej Barański, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zadał pytanie odnośnie budowy 

chodników wzdłuż  drogi 747 w kierunku Krępy tzw. Zacmentarnej, bo jest to bardzo 

niebezpieczny odcinek. Dodał, że jest to droga powiatowa i konieczna będzie współpraca z 

powiatem lipskim. 

Mirosława Urszula Jabłońska, Radna Rady Miejskiej w Lipsku  zapytała o to czy będzie 

budowana druga część chodnika przy  ul. Sportowej a jeśli tak to może lepiej się wstrzymać 

ze względu na inwestycję gazyfikacyjną Lipska. 

Jacek Wielorański odpowiadając na pytanie Radnego Krukowskiego powiedział, że w 

budżecie na ten rok nie ma inwestycji związanej z  budową fragmentu chodnika w kierunku 

Sewerynowa. Nad budżetem na rok 2021 będziemy jeszcze rozmawiać, jest tam 

zabezpieczone 150 tys. zł na dokończenie chodnika w Lipie Krępie. Dodał, że w budżecie 

każdego roku robione są zmiany, dochodzą nowe inwestycje. Oszczędnie gospodarujemy 

budżetem, jeśli są jakieś wolne środki, wtedy przeznaczamy je na inwestycje. Możemy także 

wziąć kredyt, choć jest to ostateczność. Jeśli chodzi o pytanie Radnego Barańskiego to 

Burmistrz odparł, że co roku są prowadzone rozmowy z Powiatowym Zarządem Dróg w 

sprawie realizacji tej inwestycji. W obecnej chwili nie wiemy jakim budżetem dysponuje 

Starostwo Powiatowe. Dodał, że ma nadzieję, że uda się zrealizować to zadanie z pomocą 

Sekretarza i Radego Cyrana. Jeśli chodzi o chodnik na ul. Sportowej to będzie układany tylko 

po jednej stronie. W perspektywie jest gazociąg i rzeczywiście nie ma sensu układać chodnika 

by później go demontować. 

Mirosława Urszula Jabłońska (Ad Vocem): Czy można zatem te pieniądze przeznaczyć na 

budowę przyłączy? 

Jacek Wielorański odparł, że niestety nie ma takiej możliwości. Gmina nie może tego zrobić. 

Przyłącza właściciele wykonują na własny koszt. Jeśli chodzi o sprawę wykopu obok 

przepustu to zadanie to zostanie wykonane. Opóźnienia wystąpiły z powodu pandemii 

koronawirusa. Burmistrz poprosił o cierpliwość. 

Witold Wypchło, Radny Rady Miejskiej w Lipsku powiedział  że, jego zdaniem, ze względu 

na gazyfikację Lipska powinniśmy zrezygnować z budowy chodników, z których mieszkańcy 

nie są zadowoleni, dodał, że należy przed budową chodników wymienić słupy oświetleniowe 

na osiedlu domków jednorodzinnych przy ul Soleckiej. 

Jacek Wielorański zgodził się ze zdaniem Pana Radnego i dodał, ze słupy oświetleniowe w 

tym miejscu będą wymienione. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Lenart stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany i dokonał zamknięcia obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Lipsku. 

 

 

  

  

 

 


